
Beslutningsreferat 
 

Generalforsamling 2021 DOF Sønderjylland 
 23 deltagere 

 

Beslutninger taget på Generalforsamlingen, notater skrevet af Ole Tønder i løbet af mødet 

 

Valg af dirigent 

Jesper Tofft blev valgt som dirigent 

 

Beretning 

Fin fremlæggelse af beretning.  

Kaj Abildgaard: Kan ikke lide registrering af fx påfugl. Morten Bentzon Hansen synes, 

det er ok. Ingen beslutning. 

Karen Raagaard: Spørgsmål til DOF Sønderjyllands projekt om toppet lappedykker. Svar 

/ kommentar fra Jesper Tofft og Jesper Leegaard. Ingen beslutninger. 

 

Fremlæggelse af det reviderede årsregnskab 

Årsregnskab godkendt uden spørgsmål/kommentarer 

 

Fremlæggelse af budget 

Jan Ravnborg har købt 20 fuglekasser (slørugle og natugle). De skal hænges op på 

lokaliteter, hvor der er formodning om at arterne findes, men ikke yngler endnu. 

Elisabeth Bech ville gerne diskutere handleplan sammen med budgettet – forslag ikke 

vedtaget. 

Budgettet er godkendt. 

Handleplanen er godkendt. 

 

Valg til bestyrelsen 

Peter Damgaard Brusendorff er valgt ind som ny, og de tre opstillede blev genvalgt. 

Gert Fahlberg, Jan Ravnborg og Jesper Leegaard 

 

Valg af suppleanter 

Ingen opstillede til rollen som suppleant. 

 

Valg af 2 revisorer 

Revisorer stiller op til genvalg og blev valgt. Peter Kjer Hansen og Egon Iversen. 

 



Valg til REP 

Bjarne Nielsen og Ole Tønder genvalgt til REP og Jørn Vinther Sørensen som suppleant. 

 

Forslag 

Ingen indkomne forslag 

 

Evt. 

Forslag til tranetur – evt. til Sverige eller Tyskland 

Jesper Tofft foreslår at der igangsættes en optælling af ynglefugle på de Øst-

sønderjyske strandenge. Bestyrelsen bakker op om projektet. Bestyrelsen koordinerer 

og igangsætter projektet. 

Karen Raagaard: Foreslår at erfarne fuglekiggere tager nye medlemmer med ud på 

fugleturene. 

Christian Olesen: Forslag til bestyrelsen: Fortæl om DOF Sønderjylland (ikke DOF 

nationalt). Dvs organisatorisk, projekter osv. 

Bjarne Nielsen: Forslag til at udvide projektet om kysttællinger til skove og andre 

lokaliteter. 

Elisabeth Bech foreslog en præsentationsrunde af deltagerne til fremtidige 

generalforsamlinger. 

Karen Raagaard var kritisk over for ringmærkning af stormsvaler ved Skagen (som ikke 

foregår i DOF-Sønderjyllands regi). 

 

Hohenwarte den 29. august 2021. 

 


